
Protokół nr LI.23 

sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 10 marca 2023 r. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Jarmoliński otworzył obrady w Starostwie 

Powiatowym w Międzyrzeczu o godzinie 1305. Obecnych na początku było 13 radnych. 

Przewodniczący powiedział, że sesja została zwołana na wniosek Starosty, który dotyczył  

konieczności pilnych zmian budżetowych w związku z inwestycjami. Przywitał przybyłych 

gości. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie 

było. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2023 r. (druk nr 8). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2023-2038 (druk nr 9). 

5. Przyjęcie protokołu L sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 22 lutego 2023 r. 

6. Sprawy organizacyjne i korespondencja do Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany w uchwale 

budżetowej na 2023 r. (druk nr 8). Poprosił Starostę i Skarbnika o wprowadzenie do tego 

projektu uchwały. 

 

O godz.1305 przyszli radni: Michał Kowalewski i Agata Smoleń (obecnych było 15 radnych). 

 

Starosta powiedziała, że pierwsza sprawa dotyczy ogłoszonego przetargu na budowę 

Regionalnego Centrum Pediatrii z pododdziałami zakaźnymi. Przetarg został ogłoszony i na 

dzień rozstrzygnięcia wymagana jest konieczność wskazania stuprocentowej kwoty. 

Zabezpieczenie wkładu własnego jest po stronie Powiatu. Starosta przypomniała, że  

z „Polskiego ładu” otrzymano dofinansowanie, które stanowi 85%, a 15% to wkład własny, 

który musi zostać wpisany do uchwały budżetowej, jak również Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Drugi temat dotyczy uzupełnienia dokumentacji obwodnicy Trzciela. Gmina 

Trzciel zobligowała się do pokrycia 50% kosztów, jakie będą wymagane przy poniesieniu i 

zleceniu nowej jednostce projektowej uzupełnienia dokumentacji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do tego projektu. Pytań nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Obecnych w głosowaniu było 15 radnych. Imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod numerem 

LI.212.23. 

 

 

 

 



str. 2 
 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2023-2038 (druk nr 9). 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Obecnych w głosowaniu było 15 radnych. Imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod numerem 

LI.213.23. 

 

O godz.1310 przyszedł radny Mieczysław Kuryś (obecnych było 16 radnych). 

 

Radny Jerzy Gądek powiedział, że wstrzymał się od głosu, ponieważ miałby bardzo dużo 

pytań, na które nie otrzyma uczciwej odpowiedzi. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie informacji przez Dyrektora ZDP.  

 

Dyrektor ZDP powiedział, że zarówno Powiat, jak i GDDKiA odstąpili od umów  

z wykonawcami. Przeszkodą, która spowodowała wyłączenie budowy były stwierdzone wady 

projektowe, które dotyczyły wzmocnienia podłoża gruntowego. Przeprowadzono rozmowy  

z potencjalnymi wykonawcami poprawy dokumentacji, jak również wykonania nowego 

rozpoznania geotechnicznego. Przegłosowanie tej uchwały daje możliwość sfinalizowania 

kwestii wykonania badań i zlecenia usunięcia wad w projekcie przez inną jednostkę 

projektową.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma pytania do Dyrektora. 

 

Radny Jerzy Gądek powiedział, że nie ma pytań, bo i tak Dyrektorowi nie wierzy. 

 

Dyrektor ZDP zaprosił osoby, które są zainteresowane zapoznaniem się z całą dokumentacją 

do siedziby Zarządu Dróg, dokumenty są do wglądu. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie powinno się na tej sali podważać wiarygodności 

naszych urzędników. Dyrektor reprezentuje instytucję podległą samorządowi. Podważanie 

zaufania nie jest niczym dobrym. Oczywiście, każdy z radnych ma prawo mieć wątpliwości, 

natomiast wyrażanie opinii o zupełnym braku zaufania, że Dyrektor próbuje w jakiś sposób 

wiadomościami nieprawdziwymi obdarzać nie jest fajne, za co w imieniu Rady Dyrektora 

przeprosił. 

 

Radny Mieczysław Kuryś zapytał, kiedy będzie podpisana umowa z nowym projektantem. 

 

Dyrektor ZDP powiedział, że treść umowy jest uzgodniona z firmą geotechniczną i firmą 

projektową. Umowa będzie podpisana w przyszłym tygodniu, niezwłocznie, kiedy to będzie 

możliwe. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. Więcej pytań nie było. 
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Ad 5.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu L sesji Rady 

Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 22 lutego 2023 r. Protokół został przyjęty. 

 

Ad 6.  

 

W sprawach organizacyjnych i korespondencji do Rady Powiatu Przewodniczący 

poinformował, że następna sesja planowana jest 29 marca. Wpłynęło zaproszenie na spotkanie 

autorskie Edwarda Pasewicza, które odbędzie się 23 marca o godz.1700 w bibliotece  

w Międzyrzeczu.  

 

Posiedzenie sesji zakończono o godz.1315. 

 

 

 Protokołował Przewodniczący Rady Powiatu

          

   Tomasz Jarmoliński 

 


